
 

 

 

 

 

 

 

      ‘s-Hertogenbosch, 19 januari 2021 

 

Aan het college van Gedeputeerde Staten 

Postbus 90151 

5200 MC ’s-Hertogenbosch 

 

Betreft: Schriftelijke vragen actueel houden BVB en BZV 

 

 

Geacht college, 
 

Met de memo gedeputeerde d.d. 5 januari 2021 informeerde gedeputeerde Lemkes – Straver onze 
Staten over de wijze waarop zij invulling wil geven aan een door haar voorganger gedane 
toezegging. Dit betreft het (inmiddels uitgewerkte) plan over het updaten en volgens een nieuwe 
werkwijze omgaan met de applicaties Bestand Veehouderij Bedrijven (hierna: Web-BVB) en 
Brabantse Zorgvuldigheidsscore (hierna: BZV). 
 

Dit memo laat enkele vragen onbeantwoord. Deze stelt de D66-fractie u daarom via deze weg. 
1. U schrijft dat het BZB en de BZV belangrijk zijn voor de beleidsvoorbereiding en evaluatie van 

het Brabants (veehouderij)beleid. De D66-fractie onderschrijft dit, maar is bovendien van 
mening dat het Bestand Veehouderij Bedrijven (BVB) en de Brabantse Zorgvuldigheidsscore 
Veehouderij, mits actueel (!), ook voor al onze inwoners relevant inzicht bieden in de kwaliteit 
en kwantiteit van veehouderijen in hun leefomgeving. Bent u dit met ons eens? 

2. In  memo gaat u hoofdzakelijk in op het actualiseren van de gegevens in het BVB. Daarnaast 
benoemt u dat er aanpassingen zijn gedaan om gemakkelijker gegevens in te voeren in het BVB, 
maar dat de nieuwe applicatie geen onderdeel uitmaakt van de werkzaamheden die de 
provincie heeft belegd bij de Omgevingsdiensten. Hoe gaat u borgen dat het BVB actueel wordt 
gehouden aangezien u die taak bij gemeenten heeft belegd? 

3. Welke gemeenten hebben toegezegd het bijhouden van BVB en BZV door de 
Omgevingsdiensten uit te laten voeren? En welke gemeenten willen dit zelf blijven doen? 

4. Welke concrete afspraken heeft u met de Omgevingsdiensten gemaakt als het gaat om hun 
(mogelijke) rol in het actueel houden van het BVB? 

5. Ook het toepassen van de Brabantse Zorgvuldigheidsscore veehouderij en het actueel houden 
van de gegevens hieromtrent roept vragen op. In hoeverre is bij u bekend of gemeenten 
daadwerkelijk de BZV toepassen bij hun vergunningverlening en waaruit blijkt dat? 

6. Hebben alle gemeenten toegang tot de BZV-applicatie aangevraagd? Zo nee, welke gemeenten 
nog niet? 

7. Vullen alle gemeenten de BZV-applicatie in/ passen zij deze toe? Zo nee, welke nog niet? 
8. Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat gemeenten de BZV-applicatie gebruiken en de data 

actueel houden? 
9. Kunt u ons over een half jaar opnieuw informeren over de stand van zaken ten aanzien van de 

onder 3, 6 en 7 gevraagde gegevens? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Janneke van Kessel 
D66 Noord-Brabant 


